
 

Zápisnica zo zasadnutia KŽP zo dňa 17. 05. 2018 konaného na MsÚ Stará Turá v malej 

zasadačke. 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:   1)   Otvorenie 

      2)   Prejednanie cenových ponúk na vyhodnotenie stavu topoľovej aleje Dubník  

        3)   Záver 

            

 

Bod 1)   

Predseda komisie ŽP Ing. Ivan Durec privítal hostí a prítomných  členov komisie. 

Bod 2) 

Členovia komisie  sa oboznámili s  ponukami na vypracovanie posudku (stanoviska) za účelom 

zistenia zdravotného stavu topoľov na Dubníku. Vzhľadom na vek topoľovej aleje, jej aktuálny 

zdravotný stav a vysokú cenu posudku komisia neodporúča vypracovať ďalšie posudky. Komisia 

opätovne odporúča, aby mesto Stará Turá podalo žiadosť o udelenie súhlasu na výrub uvedených 

drevín na príslušný orgán ochrany prírody. 

Bod 3) 

Predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

V Starej Turej 17. 05. 2018 

Zapísala: Mgr. Jarmila Knapová 

 

              .................................................... 

              Ing. Ivan Durec - predseda KŽP 

 

 

 

             ......................................................... 

           Mgr. Jarmila Knapová – tajomníčka 


